
 1

Zápisnica 
z kultúrnej komisie, konanej dňa 27.6.2018 na MÚ Lamač 

 
Prítomní: Mgr. M. Janyšková, Ing. Alena Bernátová, D. Marchalínová, Lýdia Alföldyová,  
                 Ing. R. Olekšák, Ing. M. Liptáková – Kováčová, J. Greguš, Mgr. Kövari-Mrázová  
Ospravedlnení: A. Marková   
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Zhodnotenie akcií: 

a) Deň detí – 9.6.2018 
b) Lamačský kríglfest – 22.6.2018 
c) Divadielko pre deti – Posledný dinosaurus – 24.6.2018 
d) Rekreačný zájazd seniorov – Dunajská Streda -25.6.2018 

3. Návrh organizačno-technického zabezpečenia akcie: Letné kino  
4. Návrh organizačno-technického zabezpečenia akcie: Rozálske hody – 31.8.-2.9.2018 
5. Návrh organizačno-technického zabezpečenia akcie: Zájazd seniorov – september 
6. Knižnica 
7. Rôzne  
 
 
K bodu 1 
Rokovanie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková, ktorá prítomných privítala 
na komisii. 
 
K bodu 2 
      a) Deň detí – 9.6.2018 
Mgr. Janyšková – nemohla sa zúčastniť, ale od ľudí počula, že to  bola dobrá akcia. 
Mgr. Šimončičová – zmeniť čas podujatia na poobedný bolo dobré rozhodnutie, súťažiť prišlo   
                                  približne 200 detí. Na akcii sa podieľali OZ Dúha-Carrigo, RC Obláčik,  
                                  OZ B-S 13/Stoh. Všetky deti, ktoré sa tejto akcie zúčastnili dostali zadarmo  
                                  zmrzlinu a jazdu na živom koni. V každej vekovej kategórii boli ocenené   
                                  peknými cenami tri deti, ktoré získali v súťažných disciplínach najviac bodov.   
                                  Po vyhodnotení nasledovalo predstavenie skupiny historického šermu BOJNÍK,   
                                  ktoré sa nám predstavilo s výchovno-vzdelávacím programom „HODINA  
                                  DEJEPISU  NAŽIVO“.  
  
       b)  Lamačský kríglfest – 22.6.2018 
Mgr. Janyšková – dobrá vydarená akcia, škoda, že počasie nebolo priaznivejšie. Pochválila nápad  
                             dať vyrobiť krígle s logom Lamača.  
Lýdia Alföldyová – na to, že chvíľami mrholilo, podujatia sa zúčastnilo dosť ľudí                  
 

d) Divadielko pre deti – Posledný dinosaurus – 24.6.2018   
Mgr. Janyšková –  až 24 detí bolo ocenených za to, že nakreslili obrázky. Do kina Lamač došlo   
                              90 detí v sprievode rodinných príslušníkov. Predstavenie bolo veľmi pekné,  
                              deťom sa veľmi páčilo. Deti ktoré priniesli výkresy, boli ocenené. V závere sme   
                              vyžrebovali 5 šťastlivcov.  
  
       f)   Zájazd seniorov – Dunajská Streda – 25.6.2018 
Mgr. Janyšková –  účastníci zájazdu v autobuse chceli zmeniť cieľ cesty na Mosonmagyarovár alebo  
                               Veľký Meder z dôvodu zhoršeného počasia. Niektorí ľudia v autobuse  
                               nesúhlasili, tak sa nakoniec išlo do Dunajskej Stredy. Počasie sa vylepšilo,  
                               tak nakoniec všetci boli so zájazdom veľmi spokojní.  



 2

K bodu 3 
Letné kino  
Mgr. Šimončičová – predložila rozpočet nákladov spojených so zabezpečením letného kina. 
Mgr. Janyšková – navrhla, aby tento rok letné kino nebolo, ale zaradilo sa do plánu akcií na budúci 

rok, nakoľko neboli na túto akciu vyčlenené žiadne prostriedky.  
KK jednohlasne odsúhlasila 
 
K bodu 4 
Rozálske hody – 31.8.-2.9.2018 
Mgr. Šimončičová – predložila návrh programu na hody. Upozornila, že všetko závisí od  
                                  sponzorských príspevkov. 
Mgr. Janyšková – navrhla zaradiť do programu nórsku speváčku Andersen, ktorá účinkovala na Dni  
                              učiteľov. 
KK berie na vedomie 
 
K bodu 5 
Poznávací zájazd pre seniorov - september 
Mgr. Janyšková – presný dátum upresní pani Sopúšková, ktorá zájazd odvedie a je dohodnuté s ňou,   
                             že sa pôjde do Rakúska – Neesedlersee. 
KK jednohlasne odsúhlasila 
 
K bodu 6 
Knižnica 
Mgr. Šimončičová – informovala,  že podanej žiadosti o dotáciu na obnovu knižnice nebolo   
                                  vyhovené. V knižnici bol vykonaný aktualizácia softwaru Clavius na základe  
                                  ktorej teraz prebieha zaevidovanie novo zakúpených kníh do vynoveného  
                                  programu.  
Mgr. Janyšková – do knižnice objednané časopisy sú Lamačanom poskytnuté na prečítanie s veľkým  
                              oneskorením a ešte aj nevybalené. 

- Už niekoľko krát ju upozornili na špinavé toalety v knižnici čitatelia a deti. 
Ing. Bernátová – potvrdila, že v knižnici je to pravda, časopisy sú nevybalené, v knižnici je špina, že  
                           zem treba nie len povysávať, ale aj umyť. 
Mgr. Kövari-Mrázová – navrhla na upratovanie zabezpečiť upratovačku. Zároveň navrhla  
                                       zabezpečiť raz do roka generálne upratovanie aj s umytím okien. 
Mgr. Janyšková – zhodnotila veľmi kladne Čítaníčka, na ktoré sa deti tešia a aj rodičia sú veľmi  
                             spokojní. Tieto robí v spolupráci s pani Bernátovou a prebiehali od januára  
                             do začiatku júna v miestnej knižnici, ktorých bolo 10. S ďalšími Čítaníčkami  
                             navrhla začať v knižnici posledný septembrový týždeň.   
KK berie na vedomie 
 
 
 
Zapísala: tajomníčka KK Mgr. Šimončičová Mária             
Odsúhlasila:  predsedníčka KK Mgr. Marta Janyšková 
Najbližšie Kultúrne komisie:   

 

V Bratislave, 28. mája 2018     


